
ΑΡΙΘΜ. ΑΠΟΦ: 2/2020

Απόσπασμα από το πρακτικό της 3ης /2020  Τακτικής συνεδρίασης

της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης  του Δήμου Προσοτσάνης η οποία πραγματοποιήθηκε

ηλεκτρονικά – δια περιφοράς.

Ο  πρόεδρος  της  Δημοτικής  Επιτροπής  Διαβούλευσης  του  Δήμου  Προσοτσάνης,  λαμβάνοντας  υπ  όψη:

α) την  με αρ.  πρωτ.  10044/28-8-2020 πρόσκληση, με την οποία κλήθηκαν τα μέλη να υποβάλλουν τις

απόψεις  τους  σχετικά  με τα  αναπτυξιακά  προγράμματα  και  τα  προγράμματα  δράσης  του  Δήμου,  το

επιχειρησιακό πρόγραμμα και το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου Προσοτσάνης για το έτος 2021, 

β) τις διατάξεις τις Εγκυκλίου: 163 Α.Π.: 33282/29-05-2020 περί «Ενημέρωσης αναφορικά με τη διαδικασία

λήψης αποφάσεων των συλλογικών οργάνων των δήμων», με την οποία ορίστηκε ότι η 3η Συνεδρίαση 2020

της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης θα ελάμβανε χώρα διά περιφοράς, ηλεκτρονικά, με μοναδικό θέμα

της Συνεδριάσεως την υποβολή προτάσεων σχετικά με τα αναπτυξιακά προγράμματα και τα προγράμματα

δράσης του Δήμου, το επιχειρησιακό πρόγραμμα και το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου Προσοτσάνης για το

έτος 2021.

γ) τις υποβληθείσες δέκα (10) προτάσεις των μελών επί του συνόλου τριάντα δύο (32) επί του θέματος, που

υποβλήθηκαν ηλεκτρονικά στην ηλεκτρονική διεύθυνση ded  @  prosotsani  .  gr   με μορφή αρχείου Word, έως

τις 07.09.2020 και ώρα 14η μεσημβρινή (14:00μμ). 

Μέχρι την εκπνοή της ως άνω προθεσμίας κατατέθηκαν ηλεκτρονικά απόψεις και γνώμες επί του θέματος

από τους 1. Ανδρέα Παράσχου, 2. Αργυρόπουλο Γεώργιο, 3. Αικατερίνης Ζιαμπάρη, 4. Κανάτα Κωνσταντίνο,

5.  Ιωάννη  Αραμπατζή,  6.  Κεφαλά  Θάνο,  7.  Πελέχρα  Σπύρο,  8.  Χριστόπουλο  Κωνσταντίνο,  9.  Χάρταλη

Στυλιανό και 10. Σταμπουλή Δημήτριο από το σύνολο των 32 μελών της Επιτροπής.

 

ΑΡΙΘΜ. ΑΠΟΦ (Γνωμοδότησης): 2/2020

Θέμα: Υποβολή προτάσεων σχετικά με τα αναπτυξιακά προγράμματα και τα προγράμματα δράσης του

Δήμου, το επιχειρησιακό πρόγραμμα και το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου Προσοτσάνης για το έτος

2021.

Συνοπτικά ο Πρόεδρος, έχοντας υπ όψη τις προτάσεις που αναλύονται παρακάτω, προτείνει την εξέταση

των θεμάτων από τις Υπηρεσίες προκειμένου να ληφθούν υπόψη στην Σύνταξη του Προϋπολογισμού του

Δήμου οικ. έτους 2021 μετά την έγκριση του Τεχνικού Προγράμματος από την Εκτελεστική και Οικονομική

Επιτροπή.

Τα μέλη της επιτροπής διατύπωσαν τις απόψεις τους ηλεκτρονικά ως εξής:

1. Άποψη Ανδρέα Παράσχου: 

1)      Πλακοστρώσεις, τσιμεντοστρώσεις στην οδό Παύλου Μελά.

2)      Οικιακή κομποστοποίηση και προμήθεια υλικών για δράσεις ενημέρωσης και 
ευαισθητοποίησης πολιτών.
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3)      Αναβάθμιση δημοτικού σταδίου Δ.Κ. Προσοτσάνης.

4)      Αναβάθμιση 1ο και 2ο δημοτικό Δ.Κ. Προσοτσάνης.

5)      Διαμόρφωση δυτικής εισόδου Δ.Κ. Προσοτσάνης και ασφαλτόστρωση έως την κοινότητα 
Κοκκινογείων.

6)      Ασφαλτόστρωση από Αγιο Δημήτριο ( ΠΑΝΟΡΑΜΑ ) – Καστανούσα, ασφαλτόστρωση Κ. 
Μικρόπολης – Καστανούσα και βατότητα έως την λίμνη. (Ανάπτυξη γεωργίας, κτηνοτροφίας, 
τουρισμός ).

7)      Αναβάθμιση λαϊκής αγοράς Δ.Κ. Προσοτσάνης  και αλλαγή θέσης στον Προφήτη Ηλία.

8)      Περιοχή πλάτανος - αίθουσα πολλαπλών χρήσεων Δ.Κ. Προσοτσάνης ( ένα από τα μεγαλύτερα 
στέκια νεολαίας και όχι μόνο.)Τοποθέτηση επιδεπέδιων μουσικών οργάνων, όργανα γυμναστικής και
τοποθέτηση συνθετικού τάπητα στο γήπεδο μπάσκετ και ποδοσφαίρου. (Γκράφιτι σε όλο τον χώρο).

9)      Ανέγερση καινούργιου κτιρίου για τις υπηρεσίες του Δήμου Προσοτσάνης.

10)  Αξιοποίηση του ισογείου χώρου ( ΑΝΑΤΟΛΙΚΑ ) της αίθουσας πολλαπλών χρήσεων της Δ.Κ. 
Προσοτσάνης.

11)  Αξιοποίηση της περιοχής Εργοστάσιο της Δ.Κ. Προσοτσάνης.(Να γίνει μια πισίνα με διερχόμενο 
νερό από το ποτάμι, με αναψυκτήριο στην μέση της πισίνας(ΑΠΟ ΓΙΑΛΙ),τραπεζοκαθίσματα γύρω 
από την πισίνα.(ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΓΙΝΕΙ ΚΑΙ ΑΘΛΗΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ).

12)  Σκουπίδια, ότι θέλω, όπου θέλω τα πετώ. Ενημέρωση των πολιτών για την σωστή χρήση 
σκουπιδιών.

13) Τοποθέτηση δίχτυ στην περίφραξη του 1ο δημοτικού σχολείου. Τις απογευματινές   ώρες τα 
παιδιά μας παίζουν μπάλα και υπάρχει μεγάλη πιθανότητα για ατύχημα.

2. Άποψη Αργυρόπουλου Γεώργιου:

1) Δημιουργία μονάδας κομποστοποίησης οργανικών αποβλήτων και τοποθέτηση καφέ κάδων σε 
όλο το Δήμο Προσοτσάνης.

2) Σύστημα μαζικής ενημέρωσης των πολιτών μέσω sms, φωνητικών μηνυμάτων στα σταθερά και 
social media (messeger, viber κτλ).   

3) Βελτίωση των υποδομών του ποταμού Αγγίτη στη θέση εργοστάσιο.
4) Βελτίωση των υποδομών του  Δημοτικού camperstop (Πινακίδες πληροφόρησης σε διάφορες 

γλώσσες , wifi, φωτισμός και ότι άλλο κρίνεται απαραίτητο).

3. Άποψη Ζιάμπαρη Αικατερίνης:

1. Ασφαλτοστρώσεις όπου χρειάζεται στους δρόμους της Προσοτσάνης και στα γύρω χωριά. Επίσης
στα  παρκινγκ  για  να  μην  υπάρχει  τόσο  πολύ  σκόνη.
2. Κατασκευή αγωγών φυσικού αερίου για οικιστική χρήση για τους μεγαλύτερους οικισμούς του
Δήμου.

4. Άποψη Κανάτα Κωνσταντίνου:
1.Να μεγαλώσει ο υπόνομος στην οδό Φιλίππου. Συγκεκριμένα από φ.40 εκατοστα  να γίνει  Φ.200 
εκατοστά. 



2. Να τοποθετηθούν καλάθια απορριμμάτων στην οδό Γεωργίου Παπανδρέου και  στην πλατεία 
Δημοκρατίας. 
3. Αρίθμηση όλων των σπιτιών - μαγαζιών στις οδούς της Προσοτσάνης.

5. Άποψη Ιωάννη Αραμπατζή:
Πολιτισμός - Ιστορία
1) Αξιοποίηση  του  Δημοτικού  Καπνομάγαζου  «Χατζηκωνσταντίνου»  με  την  κατασκευή  εκεί:  α)

μουσείου καπνού, β) αίθουσας εκθέσεων. 
2) Αγορά από τον Δήμο του τζαμιού του Μορφίδη Νίκου και αποκατάσταση (μέσω προγράμματος)

ως χώρος πολιτισμού και σαν αξιοθέατο (όπως έγινε με δύο πρώην τζαμιά στη Δράμα). Είναι το
μοναδικό σωζόμενο οθωμανικό κτίσμα που υπάρχει σήμερα στην Προσοτσάνη.

3) Αγορά από τον Δήμο και αποκατάσταση (μέσω προγράμματος LEADER ή άλλου) του υδρόμυλου
Καραγιάννη (Τόσκα) στη Γραμμένη. Τουριστική αξιοποίηση.

4) Αξιοποίηση του πρόσφατα ανευρεθέν παλιό μνημείο πεσόντων ηρώων μετά την επισκευή του,
τοποθέτησή  του  στον  αύλιο  χώρο  του  Κέντρου  Κοινότητας  Προσοτσάνης  (επί  της  οδού  Μ.
Αλεξάνδρου) προς ανάμνηση του σημείου συγκέντρωσης των 148 σφαγιασθέντων Ελλήνων από
τα  βουλγαρικά  στρατεύματα  κατοχής  μετά  την  εξέγερση  της  29ης Σεπτ.  1941  (υποβλήθηκε
εγγράφως και  αναλυτικά η  πρόταση στον  Δήμαρχο,  στους  επικεφαλής  των  παρατάξεων και
στους προέδρους Δ.Σ. και Κοινότητας Προσοτσάνης).

Περιβάλλον -- Ασφάλεια
1) Ιδρυση Εθελοντικού Πυροσβεστικού Κλιμακίου στην Προσοτσάνη σε συνεργασία με την Πυρ/κή

Υπηρεσία Δράμας.  Σκοπός του η αύξηση του αισθήματος ασφάλειας των κατοίκων λόγω της
γρηγορότερης  επέμβασης  σε  συμβάντα  αρμοδιότητας  του  Πυρ/κού  Σώματος  (δασικές,
αγροτικές,  αστικές  πυρκαγιές,  διασώσεις,  απεγκλωβισμοί,  τροχαία  ατυχήματα  κ.α.)  στην
περιοχή του Δήμου Προσοτσάνης, μέχρι να φτάσει η πυρ/κή έξοδος από τη Δράμα. Επειδή και
το  κάθε  λεπτό  της  ώρας  είναι  πολύτιμο,  που  μπορεί  να  στοιχίσει  τη  ζωή ή  την  περιουσία
κάποιου,  γι  αυτό  είναι  επιθυμητή  η  ύπαρξη  Πυρ/κού  Κλιμακίου.  Θα  στελεχώνεται  από  3
μόνιμους πυροσβέστες και τουλάχιστον 12 εθελοντές πυροσβέστες που θα εκπαιδευτούν από
την  Πυρ/κή  Υπηρεσία  Δράμας  (και  θα  συνεχίζει  να  γίνεται  εκπαίδευση  και  εγγραφή  νέων
εθελοντών κάθε χρόνο).
Υπάρχει  αυτή τη στιγμή σε εξέλιξη η συγκέντρωση αιτήσεων εθελοντών πυροσβεστών και ο
απαιτούμενος  αριθμός  συμπληρώθηκε.  Θα  πρέπει  να  ακολουθήσει  απόφαση  του  Δημ.
Συμβουλίου  για  την  επιθυμία  ίδρυσης  Εθελοντικού  Πυροσβεστικού  Κλιμακίου.  Στο  χρονικό
διάστημα  εκπαίδευσης  των  εθελοντών  (Νοέμβριος  2020  έως  Μάρτιος  2021)  θα  πρέπει  να
επιλεγεί  κατάλληλος  χώρος  στέγασης  του  Κλιμακίου  με  ανάλογες  εργασίες
επισκευής/συντήρησης  ενός  κτιρίου  με  κλειστό  χώρο  αμαξοστασίου,  καθώς  και  αγορά
απαιτούμενων υλικών όπως ειδικές προδιαγραφές του Αρχηγείου του Π.Σ. υπαγορεύουν (π.χ.
γραφεία, καρέκλες, καναπές, ντουλάπα – αρχειοθήκη, φοριαμοί – ιματισμού, κρεβάτια, 2 WC με
ντους,  τραπέζι  κουζίνας,  εξοπλισμό  κουζίνας-βασικά  σκεύη,  ψυγείο,  φουρνάκι,  τηλεόραση).
Θεωρώ ότι θα πρέπει να προϋπολογιστεί το ποσό των  10.000€ (αναλόγως την κατάσταση του
κτιρίου και  εάν κάποια από αυτά θα υπάρχουν διαθέσιμα και  δεν αγοραστούν).  Επίσης,  θα
πρέπει να αγοραστεί από το πρόγραμμα δασοπροστασίας ή/και με ιδίους πόρους του Δήμου,
ένα  πυροσβεστικό  όχημα  (τύπου  φορτηγάκι  με  καρότσα)  όπου  θα  τοποθετηθεί  δεξαμενή
τουλάχιστον 0,5 τόνων, αντλία πυρόσβεσης και λοιπό εξοπλισμό όπως ειδικές προδιαγραφές
του  Αρχηγείου  του  Π.Σ.  υπαγορεύουν  (σωλήνες  και  αυλοί  διαφόρων  διατομών,  μυζητικοί
σωλήνες,  ταχυσυνδέσμους,  αναμικτήρας  –  αυλός  αφρού,  αλυσοπρίονο,  δισκοπρίονο,
σκαπανικά,  αντλία  υδάτων,  αναπνευστική  συσκευή  κ.α.).  Θεωρώ  ότι  θα  πρέπει  να
προϋπολογιστεί το ποσό των 50.000€. Ακόμη, θα πρέπει να υπολογιστούν τα ετήσια λειτουργικά
έξοδα όπως: η κατανάλωση ηλεκτρικού ρεύματος του κτιρίου, κόστος θέρμανσης, τηλεφωνική
γραμμή,  ύδρευση.  Τέλος,  να  προϋπολογιστεί  η  αγορά  πυροσβεστικών  στολών  για  κάθε
εθελοντή πυροσβέστη (εκτιμώ 15-20 άτομα) και κόστος περίπου 300€ η στολή. (Ολη η σχετική



νομοθεσία  ίδρυσης  Εθελοντικού  Πυρ/κού  Κλιμακίου  έχει  δοθεί  στον  κ.  Χατζηκυριακίδη
Σαράντη).

Τοπική Οικονομία και Απασχόληση 
1) Κατασκευή αγωγών φυσικού αερίου για οικιστική χρήση για τους μεγαλύτερους οικισμούς του

δήμου  ή  για  όσους  βρίσκεται  κοντά  τους  ο  κεντρικός  αγωγός  (Προσοτσάνη,  Πετρούσα,
Φωτολίβος κ.α.). 

2) Θεσμοθέτηση -  αναβάθμιση του Βιοτεχνικού Πάρκου Προσοτσάνης και επέκτασή του για να
δοθούν  περισσότερες  εκτάσεις  σε  νέους  επιχειρηματίες  να  εγκαταστήσουν  τις  επιχειρήσεις
τους. 

Βελτίωση Υποδομών του Δήμου
1) Κατασκευή  νέου  δημαρχιακού  κτιρίου  για  τη  στέγαση  όλων  των  δημοτικών  υπηρεσιών  σε

σύγχρονες  εγκαταστάσεις  (τρέχει  πρόγραμμα  χρηματοδότησης  «Αντώνης  Τρίτσης»,  που
χρηματοδοτεί  την ωρίμανση των μελετών).

2) Προσεισμικό έλεγχο όλων των σχολείων και λοιπών δημοτικών και δημοσίων κτιρίων του Δήμου
(τρέχει πρόγραμμα χρηματοδότησης «Αντώνης Τρίτσης»).

6. Άποψη Κεφαλά Θάνου:
1) χρηματοδότηση φορέων και συλλόγων για τις εκδηλώσεις που έχουν ακυρωθεί λόγω COVID.

2) χρηματοδότηση στην Επιτροπή νέων Μικροπολης για την ολοκλήρωση τησ αποπεράτωσηΣ του 
κτηρίου ( πρώην αστυνομικό κτίριο Μικροπολης) που θα στεγαστεί η έκθεση λαογραφικου 
περιεχομένου Μικροπολης.

3) κατασκευή ψησταριών στο Καστανοδασος.

4) ασφαλτόστρωση στις κτηνοτροφικές μονάδες που βρίσκονται  στο δρόμο προς το εκκλησάκι του 
Αγίου Αθανασίου.

7. Άποψη Πελέχρα Σπύρου:
1) Δημιουργία ιντερνετικού ραδιοφωνικού σταθμού.
2) Δημιουργία τμήμα στίβου.
3) Τοποθέτηση αγωνιστικού ταρταν στίβου.
4) Δημιουργία δημοτικού παιδότοπου. 
5) Δημιουργία παιδικού θεατρικού εργαστηρίου. 
6) Δημιουργία παιδικού χώρου στην πλατεία.

8. Άποψη Χριστόπουλου Κωνσταντίνου:
1)Αλλαγή δικτύου ύδρευσης Μικρόπολης.
2) Ασφαλτόστρωση από κόμβο Γραμμένης έως και την Μικρόπολη.
3) Αξιοποίηση Κέντρου Ενημέρωσης Μενοικίου.
4) Αξιοποίηση Αναψυκτήριο Μικρόπολης.
5) Χρηματοδότηση σε συλλόγους.
6) Αντικαταστήσει μικρών λαμπτήρων στα πεζοδρόμια.
7) Ανοιγμα αγροτικών δρόμων στον κάμπο και στα μαντριά.
8) Αντιμετώπιση προβλήματος νερού  «δεν υπάρχει πίεση» από το σφαγείο Μικρόπολης από  τις
είδη υπάρχοντες κτηνοτροφικές μονάδες έως  και τις μονάδες προς το Πανόραμα.
9) Ποτίστρες στο κάμπο Μικρόπολης για τους κτηνοτρόφους.
10) Εργοστάσιο κομποστοποίησης.

9. Άποψη Χάρταλη Στυλιανού:



Ανακαίνιση γηπεδικών εγκαταστάσεων και κυρίως του γηπέδου ποδοσφαίρου «Γεώργιος Μακρής».

10. Άποψη του Σταμπουλή Δημήτριου:

-Η δημιουργία Κέντρου Δημιουργικής Απασχόλησης αποκλειστικά για Παιδιά – Ατομα με Αναπηρία
θα πρέπει επιτακτικά να μπει στο σχεδιασμό του Δήμου μας.

-Να προβλεφθεί μόνιμη θέση Ειδικής Αγωγής - Παιδαγωγού για την εν λόγω Δομή.

Υπάρχει  παντελής  έλλειψη  ενδιαφέροντος  από  τον  Δήμο  της  για  τη  λειτουργία  της  Δημοτικής
Βιβλιοθήκης.

-Να προβλεφθεί αντίστοιχη θέση Βιβλιοθηκονόμου για την εύρυθμη επαναλειτουργία της.

-Η Νεολαία  μας  στερείτε  πολυχώρων έκφρασης  και  δημιουργικής  ανάτασης.  Η δημιουργία ενός
Πνευματικού Κέντρου πιστεύω πως θα ανακούφιζε την όλη τελματώδη - αδιέξοδη κατάσταση!!!

Επιτακτική κρίνεται η εναλλακτική πρόσβαση σήμερα στο Βιοτεχνικό Πάρκο του Δήμου μας καθώς
παρέχεται μόνον δια της Επαρχιακής Οδικής Αρτηρίας Δράμας – Εξοχής. Ενας πολυσύχναστος και
επικίνδυνος δρόμος για μηχανές αλλά πιο επικίνδυνος για διέλευση μοτοποδηλάτων, πόσο μάλλον
για πεζούς.

Είναι λυπηρό μια ζωτικής σημασίας περιοχή όπου εργάζονται περί τα 2000 άτομα να προσεγγίζεται
τόσο δύσκολα.

Δεν  απαιτώ  δημοτική  συγκοινωνία  να  και  θα  έπρεπε  -  για  διευκόλυνση  των  εκατοντάδων
συνδημοτών μας που δραστηριοποιούνται στο Βιοτεχνικό Πάρκο, αλλά μια πρωτοβουλία του Δήμου
για  μια  συνεργατική εταιρική σχέση  μετακίνησης  των  εργαζομένων των  μεγάλων εταιρειών  στα
πλαίσια και της προστασίας του Περιβάλλοντος μπορεί να έλυνε το ζήτημα και του Παρκινγκ.

-Είναι  αναγκαία  η  προσέγγιση  του  Βιοτεχνικού  Πάρκου  μας  μέσω  μιας  παράπλευρης  του
αντιπλημμυρικού και παράλληλα της επαρχιακής οδού χάραξης- διάνοιξης δρόμου πεζοπορίας και
μοτοποδηλάτου με φωταγώγηση.

-Παιδικές  χαρές  και  παιδότοποι  -  ντεμέκ  πιστοποιημένοι  -  στηθήκαν  με  ένα  κόστος  Χ  από
συγκεκριμένες εγκεκριμένες εταιρείες στερούνται όμως της βασικότερης υποδομής που είναι το WC.
21ος Αιώνας και τα παιδιά, όπου βρουν και άμα δεν βρουν ...κρίμα. Καμιά μέριμνα - δεν τιμά τον
Πολιτισμό μας!!!

-Και δεν είναι μόνον χαρακτηριστικό γνώρισμα μόνον των Παιδικών Χαρών είναι και τα Γήπεδα και οι
δημόσιοι χώροι άθλησης και συνάθροισης που στερούνται WC!!!

-Με λυπεί το γεγονός καθώς όλες οι παιδικές χαρές που στήθηκαν διαθέτουν πλήθος παιχνιδιών, στο
βαθμό που το ένα με το άλλο σχεδόν απέχουν μια πιθαμή. Θα μπορούσαμε να στήσουμε και μια και
δυο παιδικές χαρές σε μικρά χωριά, καθώς θα εξοικονομούνταν από κάθε παιχνιδότοπο έστω και
από ένα όργανο.  

-Ο  φωτισμός  του  περιφερειακού  καθίσταται  επιτακτικός  λόγω  της  κακής  κατάστασης  του
οδοστρώματος που ενέχει κινδύνους για πεζούς  ποδηλάτες και ανυποψίαστους οδηγούς.

-Η υπογιοποίηση των καλωδίων της  ΔΕΗ και  του ΟΤΕ στον οικισμό και  ο καθαρισμός όλων των
πεζοδρομίων  από  δενδροφυτεύσεις  και  παροπλισμένα  οχήματα  για  την  διευκόλυνση  της
προσπελασιμότητας των πεζών.



Οι μεγάλοι κάδοι απορριμμάτων με τους αέρηδες πολλές φορές μετακινούνται από τη θέση τους και
πολλές φορές ακυβέρνητοι κινούνται στους δρόμους με απρόβλεπτες συνέπειες.

Το ανέβασμα και το κατέβασμα των μεγάλων Κάδων Απορριμμάτων κατά την αποκομιδή από τα
πεζοδρόμια καταστρέφει τις ρόδες και ταυτόχρονα τη χρησιμότητά του.

-Η  δημιουργία  θέσεων  για  τους  μεγάλους  κάδους  των   απορριμμάτων  και  της  ανακύκλωσης  με
εσοχές στα πεζοδρόμια ίσως να απάλλασσε από δυσάρεστες περιστάσεις.

-Υπάρχει έντονο το πρόβλημα της ορατότητας των πεζών σε αρκετές  διασταυρώσεις καθώς επίσης
με τις σημάνσεις διαβάσεων των πεζών εντός της Κωμόπολης που είτε υπάρχουν είτε όχι είναι ένα
και το αυτό!!!

-Μετά από τις κατεδαφίσεις θα πρέπει να πάρουν σειρά και οι διανοίξεις των Οδών - βάσει της
χάραξης του ρυμοτομικού σχεδίου της Κωμόπολης που πρέπει κάποτε να ολοκληρωθεί!!!

ΣΥΝΕΠΩΣ  σύμφωνα  με  τις  κατατεθειμένες  απόψεις  των  μελών  η  ΔΗΜΟΤΙΚΗ  ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ του Δήμου Προσοτσάνης,

Γνωμοδοτεί θετικά  στην  υποβολή προς  τις  αρμόδιες  υπηρεσίες  του  Δήμου  για  έναρξη  σύνταξης

προσχέδιου προϋπολογισμού έτους 2021, των προτάσεων σχετικά με τα αναπτυξιακά προγράμματα και

τα προγράμματα δράσης του Δήμου, το επιχειρησιακό πρόγραμμα και το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου

Προσοτσάνης.

    

Εξουσιοδοτείται ο Πρόεδρος της επιτροπής για τις ενέργειες που πρέπει να γίνουν

στην συνέχεια

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό 2/2020

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως

κατωτέρω :

Ο Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής

Διαβούλευσης

Ο υπάλληλος του δήμου και

γραμματέας της επιτροπής

Τα Μέλη :

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
Ο πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής

Διαβούλευσης

Χατζηκυριακίδης Σαράντης  


